
 

STYRELSEARBETET 2012 

 

Vid föreningsstämman 2012 fick styrelsen två nya medlemmar Tomas Vängman och Håkan Norin. 

Då ingen frivillig till posten som ordförande fanns beslöts att extrastämma skulle hållas och att Aarre 

Meriläinen skulle vara kvar som ordförande till dess. 

Vid extrastämma 2012-04-22 gick undertecknad in i styrelsen och valdes till ordförande. Samtidigt 

har Tomas Vängman avsagt sig sin plats i styrelsen. 

Per Höglund beslutade att lämna styrelseuppdraget fr.o.m. den 1 januari 2013. 

Styrelsen har under året haft regelbundna möten med uppehåll under semesterperioden. 

Enligt stämmobeslut 2012 så har det bytts säkringar till 6A för motorvärmarplatserna samt monterats 

elmätare på utvalda motorvärmarplatser och varmgarage. Arbetet med detta påbörjades 2012 och 

avslutades några dagar in på det nya året 2013. 

Under året har det varit ett antal kontakter med Jämtkraft och NCC rörande återställning efter 

fjärrvärmearbetet. En del har åtgärdats men en del återstår som har utlovats att utföras när tjälen 

gått ur jorden fram emot sommaren 2013. 

Arbetet med belysningsfrågan för området har fortgått med bl.a. en hel del faktainsamling. Det 

kommer nyheter nästan dagligen. Det pågår en febril verksamhet med utvecklingsarbete hos 

fabrikanter för att hänga med ”på tåget” när nu lampor ska fasas ut och ersättas på grund av 

miljöskäl. 

 Med hänvisning till ovanstående och kostnadsbild har styrelsen därför nu utarbetat nya alternativ 

beträffande belysningen som stämman kommer att få ta ställning till. 

I övrigt har styrelsearbetet bestått i att sköta den löpande förvaltningen beträffande ekonomi, 

sandning, snöröjning mm. 

 

Brunflo 2013-02-27 

För styrelsen 

Roger Månsson 
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